

Referat af Bestyrelsesmøde NVR 01.05.2025

1. Arrangementer siden sidst:

- Stævneklargøring

Vi har brug for flere medlemmer der kommer og hjælper. Vi nåede ikke alle opgaver, men måtte gøre det så godt vi kunne. Der er allerede nu lagt klargøring til stævne ind til begge springstævner.

- Dressurstævne D- og C stævne

Stævnet gik rigtig godt, men vi var få der løftede opgaverne.

Bane 1 gav os en del udfordringer, som vi fik løst

Vi fik en utrolig flot stævnerapport.

2. Kommende stævner:

17.-18. Maj D-stævne i spring

- Klargøring den 15.05.2025 kl. 17.00 (uden mad) Annette, Mathilde og Luna står for det.

Whiteboard bruges til overblik over opgaver. Opgaver strejes, når de er lavet. Ved afslutning torsdag sendes billede til Sanne med overblik over hvilke opgaver der skal laves fredag.

- Klargøring den 16.05.2025 kl. 17.00 med mad (Helle laver mad) – Sanne er tovholder, eller eller uddelegerer til en af os andre.

- Der er lagt tilmelding til klargøring op på hjemmesiden

- Hvem fra bestyrelsen deltager: Fredag: Mette E., Mette H., Lotte, Sanne, Helle, Cecilie (Torsdag: Annette, Mathilde og Luna)

Opgaver:

- Slå kanter med buskrydder
- Flytte bord/bænke og slå græs under dem
- Slå græs langs hegn på opvarmningsbanen ved vejen (inden opvarmningsspring sættes ud)
- Rengøre toilet og badeværelse
- Vaske spring
- Rengør dommertårn
- Rengøre udestue
- Rengøre sekretariat
- Nedtage spring, så banen kan vandes og køres
- Sætte opvarmningsspring ud til opvarmningsbanen

Banen lukkes fra torsdag kl. 17 så bomme kan fjernes og banen kan køres og vandes ordentligt. Opgaven kunne udskydes til fredag, hvis vi var sikre på, at der kom rigtig mange medlemmer og hjælp, men med erfaringerne fra dressurstævnet, kan vi ikke satse på det. Vi håber at dette stævne viser os noget andet.

På stævnedagene

17.05.2025:

- Mette E - når Rikke ikke skal springe
- Lotte
- Mette H.

- Uffe (læres op i sekretariatet)
- Mathilde (med børn) kan evt tage hjælpere med
- Luna
- Monica fra lørdag middag ca. 13
- Sanne
- Susanne M. (og Caroline – Caroline tæller ikke med, men hjælper sin mor)
- Cecilie
- Claus (hvis behov)

18.05.2025:

- Mette E - når Rikke ikke skal springe
- Lotte kører kl. 10.30
- Mette H.
- Uffe
- Mathilde (med børn)
- Luna
- Helle
- Sanne
- Monica fra ca. kl 13
- Cecilie kører kl. 10.30
- Claus til kl. 10.30 (hvis behov)

Annette lægger opgaver op på hjemmesiden allerede nu og reklamerer for behov for hjælp.

7.-8. Juni C-stævne i spring (forplanlægning)

Klargøring:

Mette E., Mette H., Uffe, Luna (?), Mathilde (noget af tiden), Monica Annette, Cecilie, Claus, Helle (laver mad), (Sanne, Janne)

Stævnet:

Mette E (under C. Klasserne), Luna (?), Monica (?), Mette H., Uffe, Annette, Lotte, Cecilie, Claus, Helle, Sanne, Janne (?) Christian har sagt at han gerne vil hjælpe, hvis han og Claus står for banerne.

3. Regler for hjælpertimer

Krav om hjælpertimer for at starte klubmesterskab – reglen slettes. Erfaringen er, at det ikke er det, der får medlemmerne til at hjælpe.

Regler om transporttilskud – Det er vedtaget ved flertal at transporttilskud slettes

Forslag – Hjælpertimebank. Mulighed for at supplere muligheden for at optjene til klubbetøj udvides med andre tilbud. Der ses ind i at udvide hjælpertilbuddet, så det også skal indeholde mulighed for at spare op til en betalt start, kurser eller lignende. Lotte arbejder videre på ”prissætning”

4. Status på Bane 1

Når banen er for tør bliver den meget hurtigt ujævn, fordi sandet flytter sig meget. Vandingsanlægget vander ujævnt. Claus er ved at arbejde på en løsning, så dette løses. Indtil Bane 1 kan bruges til dagligt, uden risiko for at banen bliver ødelagt, arbejdes på evt mulighed for brug af Bane 1 ved "Åben bane" dage.

Lars fra Ridebane.dk har været i klubben, og anbefaler at der lægges jutfibre i banen. Hans udsagn er, at en sandbane som vores kun fungere uden yderligere toplag, hvis det er som "ebbe/flod"bane. Lotte kontakter Lars fra Ridebane.dk igen, og aftaler mulighed for at bestyrelsen kan komme ud og se andre udendørsbaner med sand og jutfibre. Dette for at vurdere andre baner i brug og for at danne et overblik over hvor meget vedligeholdelsesopgaven kan nedsættes ved at lægge jutfibre i banen.

5. Næste deadline for ansøgning om materialetilskud hos kommunen d. 01.06.2025 – skal vi have søgt?

Vi vil søge om alu springstøtter til opvarmningen med højdemarkering. Der skal bruges 8 støtter pr. opvarmningsbane dvs. 16 i alt.

6. C-stævne sponsor regler på hjemmesiden om sponsorering med minimum 1.000,- kr. for at få navn på klassen – reglen slettes. Vi har brug for muligheden for at gøre vores sponsorer synlige. Vi kan ikke være begrænset af, at vi ikke kan give maksimal synlighed, hvis en sponsor evt. har sponsoreret mere end 1.000 kr. men det fx er fordelt over 2 stævner.

7. Klubmesterskabsregler. Militayrmesterskab afholdes ikke fremover. Vi har for få ryttere til dette. I år kører vi klubmesterskab som vi gjorde sidste år. Der vil blive masser af sponsorpræmier at ride om, og der arbejdes på at få æresdækkener til rimelig pris. Vi skal have lavet en masse reklame for mesterskabet.

Ved næste møde drøftes mulighed for ny måde at afholde mesterskabet på. **ALLE OVERVEJER ET ALTERNATIV TIL NUVÆRENDE REGLER FOR KLUBMESTERSKAB** – Så lægger vi reglerne ud til afstemning til generalforsamlingen.

8. Eventuelt:

Arbejdsdag 10. Maj – Arbejdsdagen aflyses

Bomdressur og gymnastikspring – Monica, Sanne og Mathilde snakker med deltagerne og hører dem, hvad de ønsker fremover.

Næste møde: 22. Maj 2025 kl. 18.00 i klubben